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                W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 18 listopada  2020 r. w sprawie utworzenia w

mieście  Czeladź  „Alei  Gwiazd”  informuję, iż  każda  inicjatywa  mająca  na  celu  zwiększenie

atrakcyjności  naszego miasta, zarówno wśród jego mieszkańców, jak i  potencjalnych turystów jest

szczególnie cenna i warta realizacji. Pomysł upamiętnienia wybitnych postaci związanych z Czeladzią

zdecydowanie zalicza się do tej grupy. Wiele z tych osobistości nie istnieje na co dzień w świadomości

czeladzian. Za największą zaletę powstania „Alei Gwiazd” należy zatem uznać po pierwsze wskazanie

i wyróżnienie tych postaci,  a po drugie utrwalenie ich dokonań oraz pamięci o nich dla obecnych

mieszkańców,  ale  i  następnych  pokoleń.  Realizacja  zadania,  poza  wymiarem  symbolicznym  –

okazaniem wdzięczności za zasługi, spowodowałaby także uatrakcyjnienie miejsc przeznaczonych do

wypoczynku  i  rekreacji dlatego  rozważymy propozycję  utworzenia  „Alei  Gwiazd”  i  zabezpieczenia

środków na jej realizację. 
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